

Radisson Blu Residence, Dubai Marina, Dubai, U.A.E.

# RESIDENCE

ريزيدنس

Radisson  BLU  
RESIDENCE, DUBAI MARINA

WELCOME





Welcome to the Radisson Blu Residence, Dubai Marina,  
an ideal place to stay for business travelers as well as leisure patrons.

A five star luxury residence in the heart of Dubai Marina ,  
fully furnished equipped with the best Italian décor of Matteo  
Nunziatti. The Radisson Blu Residence, Dubai Marina offers  
151 studios, one bedroom and two bedroom residences. All  
with balconies and fabulous views of Dubai Marina.

أهلاً وسهلاً بكم في راديسون بلوريزيدنس،  
دبي مارينا،  
مكاناً مثالياً لإقامة رجال الأعمال المسافرين  
فضلاً عن السياح.

انه مجمع شقق فندقية فخمة يقع في قلب مرسى دبي، وهو مؤثث  
ومجهز بالكامل بأفضل التصاميم الإيطالية لماتيو نونزياتي. يوفر  
راديسون بلوريزيدنس، دبي مارينا ١٥١ شقة تشمل استوديو وغرفة نوم  
واحدة وغرفتي نوم وتمتلك جميعها شرفات تطل على المشاهد الرائعة  
لمرسى دبي.



goldpointsplus™

Earn Gold Points™ every time you stay at a Radisson Blu Hotel in Europe, the Middle East and Africa. Sign up now and start earning points for free room nights, air miles, upgrades and much more. For more information please visit [www.goldpointsplus.com](http://www.goldpointsplus.com)

## الغرف والأجنحة

صمم مكتب الهندسة العالمي الشهير كيو انترناشيونال هذا الريفيدنس بلمسات الابداع التجريدي الإيطالي والأنيق. ويوفر الريفيدنس من ٢٠ طابقا من الشقق الفاخرة المميزة استوديو بمساحة ٦٠ متر مربع، غرفة نوم واحدة بمساحة ١٠٠ متر مربع وبمساحة ١٢٥ متر مربع لغرفتي نوم.

وجميعها لها اطلالات ساحرة على منطقة المرسى المدهشة، كما تحتوي على مطبخ كامل التجهيزات وشرفة ومنفذ انترنت سريعة مجانا ومواقف سيارات مغطاة لمتنحكم الراحة المتوقعة من مجمع شقق فندقية فخم. كما ان جميع الغرف مجهزة بثلاجة صغيرة وهاتف بريد صوتي مع خط مباشر وخزنة شخصية. هذه الامتيازات جميعها تتكامل مع خدمات راديسون بلو الخاصة بما فيها خدمة "ون تنش" التي تلبى لك خدمات الساعي وخدمة الغرف والايقاظ وغسل وكي الملابس وترتيب الغرف اي كل ما تحتاج اليه بضغطة زر على مدرا ٢٤ ساعة يوميا.



## Rooms & Suites

KEO International, highly acclaimed architects have designed the residence with unique Italian style and chic elegance in mind. Our residence offers 20 floors of distinct luxury consisting of 60 sq. m. studio, 100 sq. m. one bedroom residences and 125 sq. m. two bedroom residences. It offers a fantastic view of the impressive city skyline and the stunning marina. A fully equipped kitchen, balcony, complimentary high speed internet access and covered parking all of which offers you the conveniences expected of a luxury residence.

All rooms are equipped with a mini bar, voice mail, direct dial telephone and individual safe. All these coupled with the Radisson Blu concept services including one touch service, where you can arrange concierge, room service, wake up calls, laundry and housekeeping - whatever you need at a touch of a button 24 hours a day.



## المطاعم والترفيه

مطعم سيامين المفتوح طوال اليوم يقع في الدور الارضي ويتخصص في المأكولات التايلندية حيث يوفر تشكيلة واسعة من الاطباق التايلندية المميزة ذات المذاق الشهي.

وفي مقهى المكتبة الواقع في الردهة يمكن لضيوف راديسون بلو ريزيدنس مارينا الاستراحة والاستمتاع مع تناول افخر انواع قهوة ايلي الايطالية او الاختيار من بين تشكيلة واسعة من الشاي والوجبات السريعة والعصائر.

ويقدم محل تشووي غووي الشهير للحلويات افخر انواع البسكويت والكيك الذي يتم اعداده بطريقة صحية وطبيعية ولذيذة تماما كما تعده الامهات في البيوت.

اما تراس المرسى الواقع في الطابق الثالث فهو المكان المثالي لتناول وجبة سريعة صحية او عصير مرطب اثناء الاسترخاء في منطقة المسبح التي تدخل السرور على القلب.

وللاستمتاع بوجباتكم الخاصة فقد تم اعداد كل غرفة لتضم مطبخا كاملا وطاولة سفرة راقية.



## Dining & Entertainment

Siamin, the all-day dining option is located on the ground floor. Specializing in Thai cuisine, Siamin offers a wide range of exotic dishes with authentic tastes and flavors of Thailand.

At the Library Café located in the lobby of Radisson Blu Residence Marina, guests can relax and enjoy while indulging in Italy's finest ILLY coffee or choosing from a wide assortment of tea, juices and snacks.

The famous Choowy Goowy Cookies & Brownies that are not only prepared like any gourmet cookies that mom makes at home but are engineered with recipes to be natural, healthy and more delicious to fit the taste of all ages will surely be a crowd favourite.

The Marsa Terrace, situated on the third floor, is the ideal location for a healthy snack or refreshment while relaxing in the pleasant poolside surroundings.

For your personal dining pleasure, each room has a fully equipped kitchen and classy dining furniture.



## اللياقة والاسترخاء

تمتع بالمياه الباردة تحت شمس الخليج الساطعة في حوض السباحة الخارجي الرائع ومقهاه المخصص للاسترخاء. وللتخلص من الروتين اليومي ندعوك لزيارة مركز المرسى الصحي الذي يشتمل على مرافق الساونا وقاعة اللياقة البدنية والى مركز الاميرة الصحي للسيدات الواقع في الطابق الاول.

كما يفتخر اليزيدنس بتوفير اجهزة تلفزيون متطورة عالية الوضوح ومكتبة افلام دي في دي المتاحة لكم من اجل راحتكم.



## Fitness & Relaxation

Dive into something cool while enjoying the Arabian sun in our exquisite outdoor swimming pool with a relaxing pool bar. To get your adrenaline pumping, we invite you to our fully equipped Marsa Wellness Centre with sauna and gym facilities and the Amirah Wellness Centre located on the first floor for ladies.

The residence prides itself with high-definition TV and state-of-the-art technology and Movies on Demand is made available for your convenience.

**Location**

The Radisson Blu Residence, Marina, is located in the heart of Dubai Media City and Dubai Internet City - home to many leading international companies.

**Airport**

The nearest airport is Dubai International Airport which is approximately 35 kilometers away. Take Sheikh Zayed Road and follow directions towards Abu Dhabi. Exit after Interchange 5 which leads into Dubai Internet City.

The hotel is also less than an hour's drive from Abu Dhabi International Airport.

**Metro**

Take the red line from the airport and exit at 'Dubai Marina' station. From there it's just a short walk to the hotel.

**الموقع**

يقع راديسون بلوريزيدنس مارينا في قلب مدينة دبي للاعلام ومدينة دبي للانترنت وهما مقر للعديد من الشركات العالمية.

**المطار**

اقرب مطار هو مطار دبي الدولي الذي يبعد حوالي ٣٥ كم. خذ طريق الشيخ زايد واتبع اللوحات الارشادية باتجاه ابوظبي واخرج بعد التقاطع ٥ الذي يقود الى مدينة دبي للانترنت.

الفندق يبعد ايضا اقل من ساعة بالسيارة عن مطار ابوظبي الدولي.

**المترو**

خذ مترو الخط الاحمر من المطار واخرج عند محطة «دبي مارينا» ومن هناك يبعد الفندق مسافة مشي قصيرة.



## Easy Booking

**Australia** 00 111 800 3333 3333

**Austria** 00 800 3333 3333

**Belgium** 00 800 3333 3333

**Canada** | 800 333 3333

**China** 00 800 3333 3333

**Denmark** 8001 6784

**Egypt (Cairo)** 510 0200  
(Then ask for 888 333 8055)

**Finland** 0800 11 58 775

**France** 00 800 3333 3333

**Germany** 00 800 3333 3333

**Greece** 00800 353 12147

**Hong Kong** 800 96 8356

**Hungary** 06800 14392

**Ireland** 00 800 3333 3333

**Italy** 00 800 3333 3333

**Japan** 00531 65 3648

**Kuwait** 565 1999

**Lebanon** (01) 426 801  
(Then ask for 888 333 8055)

**Luxembourg** 00 800 3333 3333

**Malta** 0800 890 110  
(Then ask for 888 33 1391)

**Norway** 800 160 91

**Poland** 00800 353 1265

**Portugal** 00 800 3333 3333

**Russia** +70 957874038

**Saudi Arabia** | 800 10  
(Then ask for 888 333 8055)

**Singapore** 800 616 1283

**S Africa** 0800 994 300

**Spain** 00 800 3333 3333

**Sweden** 020 238 238

**Switzerland** 00 800 3333 3333

**Thailand** 001 800 3333 3333

**The Netherlands** 00 800 3333 3333

**Turkey** 00 800 353 90220

**UK** 00 800 3333 3333

**United Arab Emirates** 800 0353 0112

**United States** | 800 333 3333

**All numbers are toll free.**

**To telephone from countries not listed  
(non toll-free-): +353 1706 0284**

**GDS Chain Code: CW**

**Radissonblu.com**



**Radisson Blu Residence, Dubai Marina**  
P.O. Box 73029, Dubai, United Arab Emirates  
Tel: (+971 4) 435 5000, Fax: (+971 4) 430 8559  
[info.marina.dubai@radissonblu.com](mailto:info.marina.dubai@radissonblu.com)  
[radissonblu.com/hotel-dubaimarina](http://radissonblu.com/hotel-dubaimarina)